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 OBČINA HAJDINA  

O b č i n s k i  s v e t 

 

Številka: 900-1/2010-20 

Datum:  24. 6. 2013 

Z A P I S N I K 

  

20. redne seje Občinskega sveta Občine Hajdina, ki je bila v ponedeljek, 24. junija 2013, ob 

18. uri, v prostorih Občine Hajdina, Zg. Hajdina 44/a. 

 

Sejo je na podlagi 22. člena Poslovnika sklical župan Občine Hajdina mag. Stanislav Glažar, 

ki je z vabilom predlagal naslednji  

 

PREDLOG DNEVNEGA REDA:  

1. Otvoritev, pozdrav in ugotovitev navzočnosti, 

2. Odgovori na pobude in vprašanja, 

3. Pregled in potrditev sklepov in zapisnika 19. redne seje,  

4. Pregled in potrditev dnevnega reda, 

5. Predlog Pravilnika o sofinanciranju letovanja otrok iz Občine Hajdina, 

6. Predlog Elaborata o odvajanju in čiščenju odpadnih vod, 

7. Predlog Soglasja za dodatna dela, 

8. Predlog Strategije razvoja mladih v Občini Hajdina za obdobje 2013 – 2020, 

9. Predlog Sklepa o oceni izvajanja občinskega programa varnosti Občine Hajdina, 

10. Pobude in vprašanja. 

 

 

1. OTVORITEV, POZDRAV IN UGOTOVITEV NAVZOČNOSTI 

 

Župan uvodoma pozdravi navzoče in ugotovi sklepčnost. 

 

Navzoči: Hilda Bedrač, Anton Cestnik, Anica Drevenšek, Franc Krajnc, Ivan Lešnik, Jožica 

Lešnik, Viktor Markovič, Franc Mlakar, Ivo Rajh, Karl Svenšek, Andrej Tkalec in Ivan Vegelj. 

 

Opravičeno odsoten: Uroš Krajnc, Maja Vogrinec 

 

Navzočih je 12 članov sveta s čimer je podana sklepčnost seje, zato je svet lahko nadaljeval s 

sejo in veljavno sprejemal odločitve. 

 

Na seji so prisostvovali še: 

- Valerija Šamprl, direktorica Občinske uprave Občine Hajdina, 

- Dr. Marjan Leber, predsednik Nadzornega odbora Občine Hajdina, 

- Uroš Gojkovič, predsednik Komisije za mlade, pri 8. tč. dnevnega reda, 

- Robert Brkič, vodja medobčinskega redarstva, pri 9. tč. dnevnega reda, 

- Karolina Kaisersberger, zapisnikarka. 

 

 

2. ODGOVORI NA POBUDE IN VPRAŠANJA 

 

Župan pove, da je na prejšnji seji bilo sproti odgovorjeno na vsa vprašanja.   
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3. PREGLED IN POTRDITEV SKLEPOV IN ZAPISNIKA 19. REDNE SEJE 
 

Predsedujoči daje v obravnavo zapisnik in sklepe 19. redne seje občinskega sveta, ki je bila 

24. aprila. 

 

Pripomb ni bilo, zato daje predsedujoči na glasovanje naslednji 
 

SKLEP št. 185: 

Občinski svet Občine Hajdina sprejme zapisnik 19. redne seje v predlagani vsebini. 

Predsedujoči je na podlagi izida glasovanja  ugotovil,  da  je  svet  soglasno (ZA – 12, od 12 

navzočih) sprejel predlagani sklep. 
 

4. PREGLED IN POTRDITEV DNEVNEGA REDA 

 

Župan pove, da ima današnji dnevni red 10 točk. Pisno gradivo je bilo priloženo k vabilu in 

objavljeno na spletni strani občine. Tč. 6 - Predlog Elaborata o odvajanju in čiščenju 

odpadnih vod se umakne iz dnevnega reda, ker je potrebna uskladitev z ostalimi občinami. 

Člane občinskega sveta sprašuje, če ima kdo kakšen predlog za umik ali razširitev dnevnega 

reda.  
 

Župan ugotavlja, da nihče nima predlogov za umik in dopolnitev dnevnega reda. Sprašuje 

predsednika Statutarno pravne komisije, če ima Statutarno pravna komisija kakšne pripombe. 
 

Viktor Markovič pove, da glede na predlagani dnevni red ni bilo potrebe, da bi se Statutarno 

pravna komisija sestala, vsak posameznik se ima možnost vključit na sami seji. 
  

Pripomb ni bilo, zato daje predsedujoči v skladu z 20. členom Statuta občine Hajdina in 33. 

členom Poslovnika občinskega sveta na glasovanje naslednji 
 

SKLEP št. 186: 

Občinski svet Občine Hajdina potrjuje dnevni pri katerem se umakne 6. tč. Predlog 

Elaborata o odvajanju in čiščenju odpadnih vod.  

Predsedujoči je na podlagi izida glasovanja  ugotovil,  da  je  svet  soglasno (ZA – 12, od 12 

navzočih) sprejel predlagani sklep. 

 

5. PREDLOG PRAVILNIKA O SOFINANCIRANJU LETOVANJA OTROK IZ 

OBČINE HAJDINA 

 

Župan pri tej tč. dnevnega reda prosi Iva Rajha, predsednika Odbora za javne finance, da 

poda stališče odbora. 

 

Ivo Rajh pove, da je Odbor za javne finance sprejel stališče, da se predlog Pravilnika o 

sofinanciranju letovanja otrok iz Občine Hajdina sprejme v predlagani vsebini. 

 

Župan odpira razpravo. 

 

Anton Cestnik sprašuje, če se lahko poda kakšen primer za npr. 4 – člansko družino, z 

delavsko plačo, da se potem točno vidi strošek, kajti samo iz pravilnika to ni razvidno. 

 

Valerija Šamprl odgovori in mu pove, da gre za letovanje preko Rdečega križa oz. Zveze 

prijateljev mladine. Višina sofinanciranja za posameznega otroka je odvisna od višine 

dohodka družine. Pri tem se upošteva bruto mesečni dohodek na družinskega člana, v 

primerjavi s povprečno mesečno plačo, na zaposlenega v RS, v preteklem koledarskem letu.  

Če npr. letovanje stane 200,00 EUR, bruto mesečna plača na zaposlenega v RS pa znaša 
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1.497,55 EUR in če je bruto mesečni dohodek glede na lestvico iz 3. člena pravilnika na 

družinskega člana do 20 %, znaša to 299,51 EUR, to pomeni, da bi občina za letovanje otroka 

plačala 13 %, torej 174,00 EUR. Če je bruto mesečni dohodek na družinskega člana od 20 do 

30 %  je to 449,26 EUR, bi letovanje občino stalo 160,00 EUR itd. po tej lestvici iz pravilnika. 

Če je starš prejemnik denarne pomoči pri Centru za socialno delo, plača samo 10 % od cene 

letovanja, v tem primeru bi  torej občina plačala 180,00 EUR.  

 

Druge razprave ni bilo, zato daje predsedujoči na glasovanje naslednji 

 

SKLEP št. 187: 

Občinski svet Občine Hajdina sprejme predlog Pravilnika o sofinanciranju letovanja otrok 

iz Občine Hajdina. 

Predsedujoči je na podlagi izida glasovanja  ugotovil,  da  je  svet  soglasno (ZA – 12, od 12 

navzočih) sprejel predlagani sklep. 

 

 

6. PREDLOG SOGLASJA ZA DODATNA DELA 

 

S spremenjeno zakonodajo je potrebno vedno, kadar se pri razpisu pojavi nad 5%  višja cena, 

kot je bila z deli predvidena, je potrebno v proračunu zagotoviti sredstva, o tem pa mora 

odločat nadzorni organ. Stališče ministrstva je, da je nadzorni organ občinski svet in zato je 

to, kar je bilo zapisano in  posredovano, dano v potrditev občinskemu svetu. V tem primeru 

gre za mansardo v Hajdošah. V proračunu so bila sredstva za to zagotovljena. S to investicijo 

smo se prijavili tudi na razpis za ukrep 322, na Ministrstvo za gospodarstvo, kjer pa nismo 

bili uspešni, ker je zmanjkalo sredstev.  

 

Župan prosi za stališče predsednika Odbora za javne finance. 

 

Ivo Rajh pove, da je Odbor za javne finance obravnaval to soglasje in sprejel stališče, da se 

ga sprejme v predlagani vsebini. Predlog je bil sprejet z enim glasom proti. 

 

Župan odpira razpravo. 

 

Anton Cestnik pove, da je na Odboru za javne finance on bil tisti, ki je glasoval proti in tudi 

danes bo glasoval proti temu sklepu. Po njegovem mnenju občina dela v tuji lastnini, saj je 

lastnik PGD Hajdoše in ne občina. To se mu zdi neodgovorno. Občina ureja mansardo v 

gasilskem domu, tam pa imajo svoje prostore, ki jih dajejo v najem. Pove, da nima nič proti 

raznim podporam društvom, to pa se mu zdi preveč in pove, da je dal vprašanja še v pisni 

obliki.  

 

Župan pove, da to, da občina dela v tuji lastnini seveda ni resnično kajti o tem, o čemer se 

pogovarjamo je lastnina občine, podobno kot je dom v Dražencih in v Skorbi in še marsikje 

drugje. S tako izjavo gre za zavajanje javnosti. To je bilo obrazloženo že na Odboru za javne 

finance. Ko smo sprejemali proračun se je o tem že razpravljalo in to tudi sprejelo.  

 

Anton Cestnik ima repliko, in sicer pove, da ne ve zakaj bi zavajal javnost. Sprašuje, ali je to 

občinska stavba ali stavba PGD Hajdoše. Pove, da si je pridobil izvleček Računskega 

sodišča, kjer piše, kaj je potrebno za nujno delovanje gasilstva in mansarda to ni. 

 

Župan še enkrat pove, da ne dovoli, da se zavaja ljudi in da je ta del, v katerega se je sedaj 

vlagalo last občine, ostalo pa je lastnina PGD Hajdoše. Drugače se ne bi niti vlagalo. 
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Anton Cestnik pove, da mu je na Odboru za javne finance bilo obrazloženo, da se ta zadeva 

ureja, da bo last občine. 

 

Župan pove, da to ni res. Ko smo se prijavljali z investicijo na razpis za ukrep 322 smo morali 

biti lastniki in takrat se je to uredilo. 

 

Ivo Rajh se vključi v razpravo in pove, da je na Odboru za javne finance direktorica občinske 

uprave povedala, da je to urejeno. 

 

Hilda Bedrač se vključi v razpravo in pove glede oddajanja prostora, da je res, da se podjetju 

Sano d.o.o. oddaja v najem  prostor, vendar se ta denar porabi za stroške. Gasilski domovi 

niso namenjeni samo gasilcem, ampak tudi ostalim vaščanom in ne zdi se ji prav, da se tako 

govori o tem. 

 

Ivan Vegelj se vključi v razpravo in pove, da smo leta 2013 predvidli v proračunu 30.000,00 

EUR za postavko ureditve mansarde. V rebalansu sprejetem na 15. seji je bilo za to 45.000,00 

EUR, torej smo za 15.000,00 EUR povečali, indeks je bil 150, to je bilo zadnje kar je bilo 

sprejeto. Zdaj pa se govori, da je končna vrednost del 68.674,33 EUR, povečanje pa je 

6.887,42 EUR, in pove, da mu to ne gre skupaj kajti od 45.000,00 EUR do 68.674,33 EUR 

znese 23.674,33 EUR plus 3.840,00 za PID, kar je 61 % povečanje na zadnji rebalans 

proračuna.  Pove, da je na prejšnji seji bil imenovan za slabega vodja projekta, kjer je 

Slovenja vas dobila pol metra asfalta, kar se tiče te investicije je po njegovem mnenju to 

katastrofalno voden projekt. Prosi, da v kolikor to ni tako kot je povedal, da se mu obrazloži. 

 

Župan odgovori, da gre za dvoletni projekt in da je del sredstev bilo plačanih že v letu 2012 

zato je sedaj povečanje, ker nismo takrat vsega realizirali smo del sredstev in del opravljenih 

nalog prenesli v leto 2013. Take zadeve je potrebno prej preverit ne pa kar nekoga obsodit,, 

da gre za slabo voden projekt. 

 

Anton Cestnik pove, da te razprave sploh ne bi bilo, če bi se članom občinskega sveta že leta 

2012 ob sprejemu proračuna povedalo, da je občina lastnik tega, ker po njegovem noben 

občinski svetnik tega ni vedel, se pravi da je občinska uprava malo zatajila. 

 

Župan odgovori, da občinska uprava nikakor ni zatajila, vse je v skladu s tem kar se je 

pogovarjalo. Pogovarjalo se je na prejšnji seji Komisije za infrastrukturo, prav tako danes pa 

ni bilo ugotovljeno, da bi bilo na tej ali kateri drugi investiciji kar narobe.  

 

Po končani razpravi daje predsedujoči na glasovanje naslednji 

 

SKLEP št. 188: 

Občinski svet Občine Hajdina sprejme predlog Soglasja za dodatna dela. 

Predsedujoči je na podlagi izida glasovanja  ugotovil,  da  je  svet  z večino glasov  (ZA – 10, 

PROTI -2, od 12 navzočih) sprejel predlagani sklep. 

 

Župan je člana občinskega sveta, ki sta glasovala proti vprašal, če se strinjata, da se v 

zapisnik lahko imensko zapiše, kdo je bil proti temu predlogu sklepa. Svetnika se strinjata s 

predlogom župana. Prosi sta glasovala Anton Cestnik in Ivan Vegelj. 

 

 

7. PREDLOG STRATEGIJE RAZVOJA MLADIH V OBČINI HAJDINA ZA 

OBDOBJE 2013 – 2020 

 

Seji se pridruži Uroš Gojkovič, predsednik Komisije za mlade.  
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Župan ga prosi, da poda obrazložitev strategije razvoja mladih v Občini Hajdina za obdobje 

2013 – 2020.  

 

Uroš Gojkovič pove, da si je Komisija že ob nastanku nastavila cilj, da se sprejme ta 

dokument. Strategija razvoja mladih v Občini Hajdina za obdobje 2013-2020 je dokument, v 

katerem so zbrani konkretni ukrepi za mlade s področja horizontalnih in vertikalnih 

mladinskih politik. Z uresničitvijo ukrepov na področju mladinske politike bo Občina Hajdina 

postala mladim prijaznejša občina. Sprejeti akti namreč omogočajo ciljno usmerjeno in bolj 

sistematično delo na področju mladine, hkrati pa zagotavljajo sodelovanje mladih in njihovih 

predstavnikov z lokalno skupnostjo. 

 

Župan k temu doda, da se  zadeva podpira, določeni ukrepi so sicer povezani s financami, 

vendar ne velikim in  se lahko vključijo v proračun po potrebi. Odpira razpravo. 

 

Anton Cestnik pove, da komisija ni noben organ nima nekega statusa, sprašuje če so 

registrirani kot kakšna mladinska zveza ali mladinski aktiv. Potem se lahko pobira članarino 

in se sofinancira iz  občinskih sredstev.  

 

Župan odgovori, da je Komisija za mlade organizirana pri občini Hajdina, podobno kot 

Komisija za infrastrukturo, kateri ne prejemata plačila. Ta komisija je  zelo dobro pripravila 

to strategijo za kar se jim prav lepo zahvaljuje. O tem, če bodo mladi kaj več dobili, na osnovi 

te strategije, pa odločamo mi. In prav je da razmišljamo, da jim tudi mi kaj ponudimo, da se 

bodo organizirali v kakšnih mladinskih organizacijah, da mladi ne bodo odhajali, ampak  

ostali in delali v naši občini. In ko bodo ustvarjali bodo ustvarjali za nas, za naše otoke in 

vnuke. Ni pa potrebno, da so kje registrirani. 

 

Uroš Gojkovič k temu doda, da je tudi v zakonu o javnem interesu opredeljena Komisija za 

mlade, ki je znotraj občine in ne rabi bit registrirana, kot samostojna pravna oseba. 

 

Župan pove, da bi delo te komisije mogoče bi bila dobra vzpodbuda za tiste, ki so v tretjem 

življenjskem obdobju, da bi ustanovili kakšno komisijo in na tak način skušali pomagat 

občini.  

 

Župan daje na glasovanje naslednji 

 

SKLEP št. 189: 

Občinski svet Občine Hajdina sprejme predlog Strategije razvoja mladih v Občini Hajdina 

za obdobje 2013 – 2020. 

Predsedujoči je na podlagi izida glasovanja  ugotovil,  da  je  svet  soglasno (ZA – 12, od 12 

navzočih) sprejel predlagani sklep. 

 

Župan se Urošu Gojkoviču zahvali za podano obrazložitev. 

 

 

8. PREDLOG SKLEPA O OCENI IZVAJANJA OBČINSKEGA PROGRAMA 

VARNOSTI OBČINE HAJDINA 

 

Pri tej točki se seji pridruži Robert Brkič, vodja medobčinskega redarstva. 

 

Župan ga prosi za obrazložitev. 
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Robert Brkič poda obrazložitev k oceni izvajanja občinskega programa varnosti Občine 

Hajdina v letu 2012. 

 

Župan odpira razpravo. 

 

Razprave ni bilo, zato daje predsedujoči na glasovanje naslednji 

 

SKLEP št. 190: 

Občinski svet Občine Hajdina sprejme predlog Sklepa o oceni izvajanja občinskega 

programa varnosti Občine Hajdina v letu 2012. 

Predsedujoči je na podlagi izida glasovanja  ugotovil,  da  je  svet  soglasno (ZA – 12, od 12 

navzočih) sprejel predlagani sklep. 

 

Župan se Robertu Brkiču zahvali za podano obrazložitev. 

 

 

9. POBUDE IN VPRAŠANJA 

 

1. Župan poda naslednje informacije: 

- Pred sejo občinskega sveta se je sestala Komisija za infrastrukturo. Franca Krajnca 

predsednika te komisije,  da pove ugotovitve komisije. 

 

Franc Krajnc pove, da je komisija ugotovila da so se zadeve, ki so bile planirane iz  lanskega 

leta nadaljevale v leto 2013 in prihajajo k zaključku. Vsepovsod se je ugotovilo, da so zadeve 

urejene, pogledali so se tudi plani, ki so še ostali za leto 2013 in 2014 in ni bilo nekih 

pripomb ali vprašanj. Na nekaterih področjih je še nekaj stvari za uredit, za kar se pa je 

zadala naloga, da se bo šlo pogledat, kako zadeve stojijo.  

 

Župan nadaljuje in pove kar se tiče prireditev 

- sta danes še dve aktivnosti maša za domovino in proslava ob državnem prazniku in 100. 

obletnici KPD »Stane Petrovič« Hajdina, 

- bilo je kar nekaj prireditev, v zadnjem obdobju, od peke perutnic pred prvi majem, 

postavitve majskih dreves, košnja v Gerečji vasi, turnir golgeter v Gerečji vasi, maša v 

Gerečji vasi, kar nekaj prireditev je pred nami, v soboto bo v Dražencih predaja novega 

gasilskega vozila. Konec meseca izide Hajdinčan. Z varaždinskimi toplicami smo dobili 

potrjen skupni projekt in v soboto 29. 6.  in v nedeljo 30. 6. 2013 se bo odpravilo 45 

Hajdincev in Hajdinčank v Varaždinske toplice, kjer bodo skupaj v tem projektu 

sodelovali in če želi kateri član občinskega sveta zraven lahko gre. Nosilec projekta je 

Društvo žena in deklet Občine Hajdina. Sredstva za ta projekt so iz evropskih skladov. 

 

2. Župan pove, da je Anton Cestnik dal pisno pobudo oz. vprašanja in želi pisni odgovor. 

 

3. Anton Cestnik izpostavi zadevo glede priključitev na kanalizacijo o čemer je bilo govora že 

na prejšnji seji občinskega sveta, da bi občanom dali možnost plačila na več obrokov, pove, 

da ne ve kdaj se je to spremenilo na 12 obrokov, ker je včasih bilo plačilo na 18 obrokov. Po 

njegovem bi občanom morali dati možnost plačila na več obrokov npr. na 24. 

 

Župan sprašuje, če je to mišljeno, kot popravek zapisnika, bi se zadeva morala povedati prej, 

če pa je bilo mišljeno kot pobuda, da se spremeni na 24 obrokov, pa smo kako leto nazaj 

soglasno potrdili sklep, da je 12 mesecev primerno.  
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4. Ivan Vegelj glede postavke za mansardo Hajdoše pove, da je res da je bilo leta 2012 

10.000,00 EUR, vendar še zmeraj je razlike 13.000,00 EUR in ne 6.800,00 EUR, 5.000,00 

EUR gre navzkriž, mogoče se je kje izgubilo. Pove, da je proti glasoval zato, ker ne vidi 

transparentnosti,pri tem projektu in  ne zdi se mu prav, da bi se projekti tako povečevali. 

 

Župan odgovori, da smo si pri tem vsi enotni, da bi za čim manjši denar čim več naredili. Žal 

pa včasih glede na javna naročila to ni najlažje. Se pa ti podatki glede javnih naročil in vsega 

ostalega vedno lahko pridobijo na občinski upravi. 

 

5. Franc Krajnc glede plačila kanalizacije na obroke pove, da ko se je kanalizacija plačevala 

na 18 obrokov je bilo potrebno plačat 100,00 EUR obresti, sedaj pa imamo 12 obrokov in 

brez obresti. 

 

6. Franc Mlakar glede projekta z Varaždinskimi toplicami pove, da je prejšnji teden bila na 

obisku nova županja iz Varaždina s pomočniki. V igri je še en projekt z arheološkim parkom 

so zelo zainteresirani za sodelovanje z nami. Imajo približno enako kategorijo v smislu 

kulturne dediščine in bi bilo dobro, če bi kateri svetnik šel v soboto in si to pogledal, ter da 

naveže kakšen stik z njimi. Imajo terme in zdraviliško bolnico s 700 zaposlenimi tako da lahko 

od njih ogromno potegnemo, hkrati pa so se oni pripravljeni učit od nas vsega tistega, kjer 

smo mi boljši.  

 

Župan pove še enkrat, povabi člane občinskega sveta, da lahko grede zraven. 

 

7. Dr. Marjan Leber povabi člane občinskega sveta,  na že tradicionalno kolesarjenje po 

občini Hajdini, ki ga pripravlja OO SDS Hajdina. 

 

Franc Krajnc se k temu pridružuje in povabi vse članice in člane občinskega sveta na to 

kolesarjenje, da bodo lahko videli kaj in  koliko se je naredilo v občini. 

 

 

SKLENITEV SEJE 

Dnevni red 20. redne seje Občinskega sveta Občine Hajdina je bil izčrpan, zato je 

predsedujoči sejo zaključil ob 18.45.    

 

Zapisala             župan Občine Hajdina 

Karolina Kaisersberger                        mag. Stanislav Glažar 


